
30-04-2023 

Referat af generalforsamling i Grundejerforeningen Bækkelundsvej Øst den 21. 

april 2023 
Tilstede: repræsentanter for nr. 37, 39a, 39b, 41a, 41b, 41c, 43b, 43c og nr. 51  

Dagsorden for generalforsamlingen 
1. Valg af dirigent. 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 

3. Aflæggelse af regnskab, underskrevet af revisor samt bestyrelsen. 

4. Rettidigt indkomne forslag - skal sendes til bestyrelsen@baekkelundsvej.dk  senest fredag den 7.april 2023. 

Der er den 7. april 2023 ikke indkommet forslag til denne generalforsamling, så dette punkt bortfalder. 

5. Fremlæggelse af budget og fastsættelse af kontingent – bestyrelsen foreslår kr. 500 for 2024. 

6. Valg af formand for bestyrelsen – bestyrelsen foreslår Birthe F Rasmussen.  

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer: Kurt Andersen, der har været med i bestyrelsen i flere omgange og i alt det 

meste af foreningens levetid, ønsker ikke genvalg. Der er derfor en ledig plads i bestyrelsen –  

til øvrige pladser foreslår bestyrelsen  

a. Else Vigholt Sørensen  

b. Hans Brændgaard 

c. --? Hvem melder sig her? 

8. Valg af kasserer – bestyrelsen foreslår Henrik Bødker.  

9. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen – bestyrelsen foreslår Mette Willaing Zeuthen 

10. Valg af revisor – bestyrelsen foreslår Maria Jensen 

11. Valg af 1 revisorsuppleant – bestyrelsen foreslår Liselotte Plesner 

12. Eventuelt 

Under "Eventuelt" kan der ikke fremsættes forslag til afstemning. 

Selve referatet 
ad 1. Jesper Zeuthen (nr. 37) blev valgt til dirigent og referent 

ad 2. Formanden havde fremsendt beretning forud for mødet og gennemgik hovedpunkter (Beretningen ligger 

særskilt på hjemmesiden under generalforsamlinger. Nr. 51 er ændret til nr. 53 i forhold til den tidligere 

udsendte beretning) 

ad 3. Kasserer (Henrik Bødker, nr. 41a) fremlagde regnskab (Regnskabet ligger på hjemmesiden under 

generalforsamlinger). Forbruget har været væsentligt lavere end budgetteret, da vej blev genoprettet i 

forbindelse med gravearbejde og etablering af afvanding af Kredsløb.  

ad 4. Udgået 

ad 5. Kassereren fremlagde budget. Budget for 2023 ses på næste side. På baggrund af det lavere forbrug i 

2022 vedtog generalforsamlingen forslaget om at nedsætte kontingentet til 500 kr. pr medlem for 2024. 

ad 6. Birthe F. Rasmussen blev genvalgt som formand. Generalforsamlingen ønsker tillykke. 

ad 7. Else Vigholt Sørensen (nr. 39a), Hans Brændgaard (nr. 43a) og en af de to beboere fra nr. 41c (endnu ikke 

afklaret hvilken) blev valgt til bestyrelsen. I henhold til vedtægterne er valg til alle bestyrelsesposter for en 

etårig periode. Generalforsamlingen takker. 

ad 8. Henrik Bødker blev genvalgt som kasseser.  

ad 9. Kurt Andersen (nr. 39b) blev valgt som suppleant. Generalforsamlingen tildelte titlen æressuppleant som 

tak for de mange års tjeneste i bestyrelsen. 

ad 10. Maria Jensen (nr. 35b) blev valgt som revisor. Det kunne på mødet ikke endeligt bekræftes om hun 

modtag valget.  

ad 11. Liselotte Plesner (nr. 51) blev valgt som revisorsuppleant. 

ad 12. Generalforsamlingen vil næste år blive afholdt på en hverdagsaften (mandag-torsdag) kl. 20. Jesper 

Zeuthen (nr. 37) nævnede planer om at lave halvdelen af Gallo-haverne om til P-pladser. Bestyrelsen vil se på 

muligheder for at gøre indsigelser mod disse planer. Der har været en artikel på mediet Risskovliv.dk. Her er 

det gratis at oprette et link til indholdet. Grundejere opfordres til at oprette et link. Efter login kan artiklen om 

mailto:bestyrelsen@baekkelundsvej.dk



